
The Secretary of State for External Affairs, the Honourable

Mitchell Sharp, has announced the appointment of Mr . Arthur Andrew as

Assistant Under-Secretary of State for IDxternal Affairs, replacing Mr .

Ralph Cnllins, who was recently appointed to the position of Principal

Air Negotiator in the Department of External Affairs .

Prior to this appointment, Mr. Andrew had been Director General

of the Bureau of Asian and Pacific Affairs since 1970 . Previously, while

he was Canadian Ambassador to Sweden, he represented Canada in the nego-

tiations which culminated in the establishment of diplomatic relations

between Canada and the People's Republic of China.

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, monsieur Mitchell

Sharp, annonce la nomination de monsieur Arthur Andrew au poste de Sous-

secrétaire d'Stat adjoint aux Affaires extérieures . I1 remplace monsieur

Ralph Collins qui a récemment été nommé Directeur des Négociations aériennes

au Ministère des Affaires extérieures .

Avant cette nomination, M . Andrew était Directeur général du

Bureau des Affaires de l'Asie et du Pacifique depuis 19 70. Auparavant,

quand il était Ambassadeur du Canada en Suède, il a représenté le Canada

dans les négociations qui ont abouti à l'établissement de relations

diplomatiques entre le Canada et la République populaire de Chine .
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